
                            
 

 
RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  :   116-16 
  
Onderwerp  : pontveer Ilpendam 
 
Portefeuillehouder : B.J. ten Have 
 
Datum   : 15 oktober 2020 
 
 

 
 
Vragen van de fractie van VVD Waterland aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 15 oktober 2020): 
 
Eerder stelde onze fractie vragen over de exploitatie van het pontveer in Ilpendam. De beantwoording 
van deze vragen door uw college troffen wij in document 116-14. Naar aanleiding van deze beantwoor-
ding leven bij VVD Waterland de volgende vragen. 
 
 
Vraag 1 
U geeft aan dat de huidige exploitatieovereenkomst afloopt per 31 december 2020 en dat de huidige ex-
ploitant heeft aangegeven niet te willen verlengen. Wanneer en op welke wijze is uw college bekend ge-
raakt met dit gegeven? 
 
Vraag 2 
Wanneer en op welke wijze heeft uw college de raad in kennis gesteld van dit gegeven? Indien u de raad 
niet heeft geïnformeerd, waarom hebt u dat niet gedaan? 
 
Vraag 3 
U geeft aan dat in een eerdere fase wethouder Van de Weijenberg het overleg heeft gevoerd met de ge-
meente Landsmeer. De laatste tijd is het wethouder Ten Have die in dit dossier optreedt als verantwoor-
delijk portefeuillehouder. Is er op dit punt sprake geweest van een wijziging van de portefeuilleverdeling? 
Zo ja, sinds wanneer en om welke reden? 
 
Vraag 4 
Wat is op dit moment de stand van zaken met betrekking tot het definitief in de vaart houden van het 
pontveer in Ilpendam? 
 
Vraag 5 
Voor het geval een definitieve oplossing te lang op zich laat wachten: heeft uw college actie ondernomen 
om ervoor te zorgen dat per 1 januari 2021 het pontveer in Ilpendam in bedrijf blijft? Zo ja, welke acties 
zijn ondernomen? Zo niet, bent u voornemens op dit punt actie te ondernemen? 


